
El govern municipal no 
ofereix solucions a les 
problemàtiques socials
La sociovergència aprova mesures 

fiscals i d’habitatge obsoletes 

 L’Ajuntament prio-
ritza la construcció 
d’habitatge de com-
pra per sobre el llo-

guer social

 Les noves ordenances 
fiscals no s’adeqüen 
a la renda real de les 
molinenques i segueix 
sense ser una tarifa 

progressiva
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Les comissions de la CUP
La CUP de Molins de Rei s’estructura de manera assembleària, on l’assemblea es reuneix setmanalment per a debatre, 
opinar i decidir quines estratègies i accions polítiques volem seguir per a la nostra vila. I remarquem a la nostra vila i no 
a l’Ajuntament, ja que els objectius que ens plantegem són per a centrar la vida al centre de tot i no pas les insti-
tucions, que no és més que una de les branques de la nostra activitat social.

Enguany, hem reformulat l’estructura interna de la CUP Molins per a donar més protagonisme i autonomia als diferents 
grups de treball per a que puguin desenvolupar i treballar problemàtiques que afecten el dia a dia de la nostra vila, i que 
per tant treballaran en conjunt amb altres col·lectius i persones de Molins que puguin compartir inquietuds amb nosaltres. 

Les comissions en les quals treballem són les següents:
• Feminismes i LGTBI
• Ecologisme
• Acompanyament i formació
• Municipalitzacions i serveis públics

Aquestes comissions són espais oberts per a tothom, són comissions que treballen en coordinació amb l’assemblea per-
manent de la CUP, però també amb autonomia, per poder sumar qui sabem que té ganes de participar en la CUP però en 
un tema més concret i amb uns altres ritmes Us animem a participar-hi, ens podeu contactar mitjançant les nostres 
xarxes socials, mail o bé dir-nos-ho en persona. Construïm entre totes la unitat popular!

La comissió d’ecologisme va organitzar dos vermuts virtuals mitjançant l’Instagram @cup.molins, amb el suport de 
l’Editorial Tigre de Paper. L’assistència i participació va ser un èxit. Us recomanem la lectura dels dos llibres presentats:

• La Bossa o la Vida. Salvador Lladó, l’autor de l’obra, planteja d’una forma clara, didàctica i amena diferents pers-
pectives i sortides de la crisi ecològica en què estem immersos.

• Arrelats a la Terra. Produir aliments de qualitat i alhora mitigar el canvi climàtic? L’autor, Francesc Font, aporta les 
claus per comprendre, practicar i consumir l’agricultura regenerativa.

Joan Casamitjana

Vermuts ecologistes
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L’habitatge a Molins Carles Ros

Lamentem la venda de 52 habitatges a les Guardioles que podrien haver-se 
quedat al parc d’Habitatge de Protecció Oficial de Molins (HPO) per llogar i així 
oferir pisos a Molins assequibles

52 habitatges de les promocions públiques de l’IMPSOL al barri de les Guardioles s’han posat en oferta sota règim 
de venda, tots menys un a preus entre 163.240,00 € i 251.900,90 €. Mentrestant, el parc públic de Molins de 
lloguer HPO segueix sent pràcticament inexistent.

La CUP creiem que els pisos s’haurien de mantenir en propietat de l’Ajuntament i no ser venuts. Només així, 
i posant-los a lloguer a preus de lloguer socials (a un màxim del 30% de les rendes familiars) Molins pot utilitzar-los 
per combatre l’excessiu preu del lloguer de Molins.

Neix el Sindicat d’Habitatge 
de Molins 

Amb l’objectiu de defensar el dret a l’habitatge 
entre els veïns i veïnes de la vila

Des de la CUP hi donem el màxim suport i 
animem a participar a l’assamblea setmanal 

que realitzen al CSO la 13, o contactant per les 
xarxes socials @SindicatMolins

Les persones que més necessiten habitatges a preus assequibles mai es podran plantejar comprar un pis 
a aquests preus (entre 163.240,00 € i 251.900,90 €), per tant, aquestes polítiques de venda només ajuden a qui ja 
té aquests recursos, no a les famílies més necessitades. A més, l’HPO de venda pot ser revenut al cap de 15 anys, 
posant aquests pisos que van ser aixecats amb recursos de totes les molinenques al mercat de la venda privada i a 
preus privatius per les famílies amb menys recursos.

La CUP torna a reclamar que a Molins es facin totes les promocions d’HPO només en la modalitat de Lloguer Social, i 
fa extensiva l’exigència també a l’AMB, propietària de l’IMPSOL.
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Canvis al grup municipal
Marc Vives com a regidor i Estefania Castillo com a porta-
veu relleven a Carles Ros al consistori

El passat ple d’octubre, el nostre company Carles Ros anunciava, mitjançant un blog personal, que, després de gairebé 
6 anys com a regidor, abandona la política institucional per donar prioritat a la seva vida personal, social i 
política fora la institució. Una experiència que, com explica, és positiu que sigui temporal i compartida, i un relleu que 
hem pogut planificar tranquilament des del març. 

Des de la CUP Molins, no podem fer altra cosa que agrair l’esforç, empenta, voluntat i estima que en Carles ha dedicat 
per representar la gent de la CUP al consistori en aquest període. I que estem contentes que segueixi aportant tota la seva 
vàlua política en el si de l’assemblea.

També en Josep Raventós, que va entrar el 2015 a l’Ajuntament junt amb el Carles, rellevarà com a regidor 
l’estiu del 2021. D’aquesta manera, es disposarà del temps suficient per a fer un bon traspàs a la persona que prengui 
el relleu.

Com a assemblea compartim les reflexions que expressa en Carles al seu blog. Des de la CUP entenem la política insti-
tucional com un espai més de feina col·lectiva dins les nostres comissions i grups de treball. Un espai que és positiu 
que sigui temporal i compartit, per no caure en els vicis de la vella política i d’aferrament a un sou i a una 
poltrona. Un servei temporal com una tasca més de l’assemblea i del projecte de la unitat popular, per fer totes una mica 
perquè algunes no ho hagin de fer tot. 

El codi intern de la CUP limita a 8 anys consecutius l’opció de ser regidora. I és amb aquesta visió que la CUP Molins 
porta treballant des que té representació a l’Ajuntament. Persones amb empenta, que destinen esforços durant un temps 
limitat i donen pas a una altra companya, acumulant l’aprenentatge en el sí de l’assemblea gràcies a l’esforç de màxima 
transparència interna i externa.

Al ple de novembre va prendre relleu el nou regidor de la CUP: en Marc Vives Solé, número 7 a la llista electoral 
del 2019. En Marc milita de fa anys a l’Esquerra Independentista de la vila i ha participat i participa de diversos moviments 
associatius i esportius.

La marxa del Carles ha implicat també un relleu en la figura del portaveu. L’assemblea de la CUP ha decidit que la 
nova portaveu del grup municipal, per primera vegada, sigui una dona: la regidora Estefania Castillo. Des del 
naixement de la CUP a la nostra vila, els portaveus han estat Àlex Maymó del 2007 al 2011, Roger Castillo del 2011 al 
2017 i Carles Ros del 2017 al 2020.

Desitgem tots els encerts i força tant a en Carles, com al Marc i l’Estefania en aquestes noves etapes!
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Ordenances fiscals 2021
Cristina Lliuró

Unes ordenances fiscals més justes
Des de la CUP Molins proposem 5 mesures amb els objectius de:
• Aplicar una política econòmica perquè qui més tingui pagui més
• Crear una tarifació progressiva social real en comptes de només bonificar les rendes més baixes
El govern sociovergent, en canvi, aprova mantenir les mesures conservadores de sempre
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Des de la CUP Molins considerem que l’Ajuntament va passar de puntetes i sense fer gaire soroll pel passat 
25N. És cert que ens trobàvem enmig de la segona onada de la COVID-19, però també és cert que les violències mas-
clistes no s’aturen i les administracions locals s’han d’adequar a les diferents situacions que vivim per lluitar per la seva 
erradicació.

Fa temps que reclamem que la Regidoria de Feminismes i LGBTI elabori campanyes en contra de les violències 
masclistes. Som conscients que no es poden fer activitats al carrer o actes presencials massius, però sí que es pot optar 
per campanyes visuals per donar visibilitat i generar conscienciació entre els molinencs i molinenques sobre la greu 
situació.

La crisi econòmica accelerada per la pandèmia de la COVID està ja colpejant durament la classe treballadora de Molins 
i d’arreu. El sector financer, que ja va ser rescatat el 2008 amb diners públics, en torna a sortir beneficiat: 
empreses com Eulen, Sacyr, Ferrovial, Endesa, Cepsa, Novartis.  Ens hem mobilitzat a Molins i arreu del territori per exigir 
que les administracions posin fre als seus beneficis i responguin als drets i necessitats de la majoria treballadora del 
nostre país.

En aquest sentit, en el ple de novembre vam presentar una moció sobre la violència masclista i la incidència de la pan-
dèmia de la COVID. Segons la regidora de feminismes, tots els acords que havíem exposat ja s’estaven duent a terme, 
però vam decidir tirar endavant la moció, ja que aquesta informació no ens va arribar en forma de dades des 
de la regidoria. Quan disposem de tota la informació, celebrarem i recolzarem totes les iniciatives de l’Ajuntament que 
tinguin per objectiu lluitar contra les violències masclistes. No obstant això, creiem que cal seguir insistint i vetllant per 
aquest objectiu i, per tant, esperem que en els pressupostos la partida en el SIAD (Servei d’Informació i Atenció a 
les Dones) i en emergència social s’adeqüi a la situació que estem vivint.

25N: la falta de 
Estefania Castillo

Georgina Capdevila
Irene Carrasco

Que la crisi la paguin els rics
Marc Vives

1. Tots els recursos assistencials i sanitaris privats sota control públic
2. Transport públic gratuït i augment de la freqüència
3. Suspensió de desnonaments i pagaments de lloguers i hipoteques. Expropiació dels habitatges buits en mans de 

grans tenidors.
4. Accés gratuït a llum, aigua, gas i telecomunicacions mentres duri la crisi. Control públic de les empreses de serveis 

essencials per garantir-ho.
5. Prohibició d’acomiadaments i ERTO a empreses amb grans beneficis.
6. Permís de feina retribuïts per als i les treballadores amb persones a càrrec.
7. No pagament del deute, retorn del rescat bancari i construcció d’una banca pública. No al xantatge del deute de 

la UE.
8. Cap persona sense drets. Regularització de totes les persones migrades i refugiades i tancament de CIEs.
9. Renda Bàsica mentre duri la situació d’emergència social
10. Retorn del rescat bancari i Taxa Covid, que la crisi la paguin els rics.
11. Reforç a serveis socials i a l’escola pública i suport a l’alumnat amb el material necessari per realitzar el segui-

proactivitat a l’Ajuntament
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Mocions i breus
Moció sobre la destrucció del camp 

de refugiats de Mória

Presentada amb diverses entitats de cooperació i 
solidaritat de la vila. Aprovada per unanimitat, deia:
• Els estats europeus i l’espanyol han incomplert 

el compromís a què van arribar al 2015 per 
acollir 160.000 persones refugiades. 

• Cal derogar el Reglament de Dublin, que estipula 
que els demandants d’asil han de cursar la seva 
sol·licitud en el primer país de la UE en què entren.

• Es demana a les institucions europees i estatals que 
tinguin en compte l’oferta del Govern de Catalunya 
d’acollir un mínim de 120 persones refugiades 
(20 de les quals menors no acompanyats) provinents 
del camp de Mória.

Moció de suport a la Pública a Judici

La mobilització va ser clau perquè el govern català 
aprovés definitivament la rebaixa del 30% de taxes 
universitàries. Les penes demanades a aquests 
estudiants -111 anys de presó i 130.000 € de 
multa- són totalment desproporcionades i 
evidencien una persecució política i ideològica per tal 
de desmobilitzar els estudiants en un curs de lluita 
constant. El judici tindrà lloc el 3 i 4 de juny de 2021. 

Aprovada sense cap vot en contra, mostra el suport de 
l’Ajuntament a les 13 persones encausades i exigeix 
l’absolució de totes elles, alhora que rebutja la 
persecució política i ideològica constant del moviment 
estudiantil i dóna suport a la lluita per la defensa d’una 
universitat pública, universal i de qualitat.

Moció sobre el veganisme

A petició de l’entitat animalista ‘Molins de rei ¿Serás 
su voz?’, vam presentar una moció per declarar l’1 
de novembre el dia del veganisme antiespecista 
a Molins de Rei. Sorprenentment, la moció va ser 
rebutjada per la majoria del consistori, ja que només la 
CUP i Molins Camina hi vam votar a favor, demostrant 
la resta de partits un gran desinterès pel benestar 
animal.

Des de la CUP fem una crida a entendre que l’espècie 
humana, com a espècie intel·ligent i poderosa, té la 
responsabilitat de començar a empatitzar amb 
la resta d’espècies i no utilitzar-les com objectes 
inanimats, ignorant les seves voluntats i patiment.

Escalada militar al Sàhara

Ens vam adherir a la declaració de la Coordinadora 
d’Ajuntaments CCASPS amb relació a l’escalada 
militar al Guerguerat, al sud-oest del Sàhara Occidental.

Volem recordar, a més, la responsabilitat que té 
el regne d’Espanya en aquest conflicte fins i tot 
segons resolucions de l’ONU, MINURSO i el Comitè 
Internacional de la Haya, ja que va marxar del Sàhara 
el 1975 sense haver deixat acordat el futur del poble 
sahrauí ni haver defensat els seus drets davant de les 
agressions del Marroc. 

Uns dies abans, Molins de Rei amb el Sàhara va 
convocar una concentració en suport al poble sahrauí 
on hi vam  assistir. Poperament organitzarem un acte 
per donar a conèixer els detalls del conflicte.Unitat de la llengua

Vam donar suport a la moció en defensa de la unitat de 
la llengua, impulsada per la Plataforma de la Llengua, 
l’ANC i l’Ateneu Mulei. En ella es reconeix la unitat de 
la llengua catalana, es rebutja qualsevol mesura que 
impedeixi a la ciutadania dels diferents territoris  poder 
viure amb normalitat aquesta unitat i s’insta al govern 
espanyol a què reconegui públicament i oficial la unitat 
de la llengua catalana, corregeixi tot allò que la qüestiona 
i vetlli perquè cap institució ni empresa fomenti el 
secessionisme lingüístic.

La moció es va aprovar per unanimitat, per tant esperem 
que partits com el PSC-PSOE i Ciutadans facin el 
possible perquè els seus partits en l’àmbit estatal 
treballin en la mateixa línia.

Tres tombs

Es va aprovar per unanimitat, la proposta de la CUP 
en nom de l’entitat animalista ¿Serás su voz?, de 
crear la comissió de seguiment dels Tres Tombs. 
Aquesta ha de servir per exposar els diferents punts 
de vista sobre l’ús d’animals per motius recreatius i 
també, esperem, per avançar en garantir els drets 
dels animals a no ser explotats pels humans.

Quan vam estar a govern vam regular ja, com a primer 
pas, l’eliminació de pujades fortes del recorregut i 
la prohibició de carruatges massa pesats, així com 
avançar en la supervisió de la salut dels animals en 

tot el recorregut.

Carles San Andr´és



Contacta amb 
la CUP

Casal Popular La Barrina
C/Poeta Mateu Janés

s/n baixos A @CUPMolins  molins@cup.cat
 www.molins.cup.catCUP Molins de Rei cup.molins

t.me/CUPMolins
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Cíntia Arregui
Carles Corro

#PerGuanyar

Enguany, està previst que se celebrin eleccions al Parlament de Catalunya. La data, però, és, en el dia d’avui, incerta. El 
fet evident, i que la CUP ha defensat en tot moment, és que no es poden dur a terme quan ens trobem en un moment tan 
delicat de la crisi sanitària com és el pic de la tercera onada. És, per tant, imprescindible el seu ajornament, com 
també ho és que la nova data es fixi d’acord amb criteris objectius (i no pas partidistes). Ara més que mai, 
garantir la seguretat i la salut del conjunt de la població ha de ser la màxima prioritat dels poders públics.

Resulta també evident que, més enllà del possible ajornament electoral, la crisi sanitària de la COVID-19 ha aguditzat 
una crisi econòmica, social, climàtica i de cures ja estructural. En conseqüència, des de la CUP apostem per unes 
polítiques valentes, com l’establiment d’una Renda Bàsica Universal incondicionada, la creació d’una ban-
ca pública o la nacionalització de sectors essencials i estratègics, que permetin afrontar i eliminar de soca-rel 
aquells impediments que priven a les classes populars de gaudir d’una vida digna.

1a Assemblea Nacional Ecologista

El passat 28 de desembre 
de 2020 la CUP va celebrar 
la 1a Assemblea Nacio-
nal Ecologista. 

Aquest és el punt de parti-
da que posa l’ecologisme 
anticapitalista i trans-
formador a la primera 
línia política de la CUP a 
tots els nivells.


